
PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 7 lutego 2020 roku. 

 

 

Obrady rozpoczęto 7 lutego 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09: 12 tego samego 

dnia. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej 

powitał obecnych Radnych, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, przybyłych sołtysów, 

przewodniczących komitetów osiedlowych oraz pracowników urzędu. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad. 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

4. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 15 w Grójcu, przy ul. 

Mogielnickiej 1, wraz z częścią wspólną działki 4308/1 będącą własnością Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do nabycia przez Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica na rzecz Gminy nieruchomości 1227 położonej w mieście Mogielnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2021 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach sołectw Kozietuły 

Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko Kierownika 

SP ZOZ w Mogielnicy. 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. Sprawy mieszkańców. 

14. Zakończenie obrad. 

 



2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

 

Głosowano w sprawie powołania Sekretarza obrad. Został zgłoszony radny Małek 

Wiesław, który wyraził zgodę.  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia następujących protokołów:  

Protokół nr XXII/ 2020 z 5 grudnia 2019r  

Protokół nr XXIII/2019 z 23 grudnia 2019 r.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

4. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

 

Burmistrz odczytał zarządzenia wydane od ostatniej sesji tj. od 116 z 20 grudnia 2019 do nr 

55 z dnia 9 z 30 stycznia 2020 r. 

Uwag nie zgłoszono. 



 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej 

uzasadnieniem. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że w uchwale została zmieniona kwota dochodów ze względu 

na wyższą stawkę za odbiór odpadów. Podczas sesji która odbyła się 23 grudnia stawka ta 

wynosiła 17 złotych. W tym momencie po posiedzeniach komisji stawka ta uległa 

zwiększeniu o 2 złote, czyli obecnie jest to 19 zł za osobę. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 15 w Grójcu, przy ul. 

Mogielnickiej 1, wraz z częścią wspólną działki 4308/1 będącą własnością Gminy. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

Głos zabrał Burmistrz, informując, że mieszkanie, które odziedziczyliśmy w Grójcu miało 

związek z nieprzyjęciem tego spadku przez rodzinę mieszkańca z terenu gminy Mogielnica. 

Aby Gmina mogła sprzedać ten budynek potrzebna jest zgoda rady. Zadłużenia tego 

mieszkania są spłacone. 

 



Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 15 

w Grójcu, przy ul. Mogielnickiej 1, wraz z częścią wspólną działki 4308/1 będącą 

własnością Gminy.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do nabycia przez Burmistrza Gminy i 

Miasta Mogielnica na rzecz Gminy nieruchomości 1227 położonej w mieście Mogielnica. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że na etapie przeglądu map poglądowych okazało się, że na 

skrzyżowaniu ul. Sienkiewicza, ul. Szkolnej i ul. Przejazd znajduje się trójkątny fragment 

działki, która jest pokryta asfaltem. Właściciel tej działki oddał nam ją w postaci darowizny, 

aby uregulować stan prawny. Burmistrz podziękował za przyjęcie takiej postawy. 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody do nabycia przez 

Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica na rzecz Gminy nieruchomości 1227 położonej 

w mieście Mogielnica. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 

2021 środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz zaznaczając, jakie skutki byłyby gdybyśmy w tym roku wyodrębnili w 

budżecie Gminy środki stanowiące fundusz sołecki. Nie moglibyśmy w tym roku zacząć 

zaplanowanych inwestycji choćby w formie dokumentacji. Burmistrz podziękował sołtysom 

za zgodę na niewyodrębnienie tego funduszu. 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy 

na rok budżetowy 2021 środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Edward Kieszek 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach sołectw 

Kozietuły Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc o tym, że firma Dohler złożyła wniosek o zmianę miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, aby móc się rozwijać. Plan dotyczy zmiany 

wysokości, do jakiej budynki mogą być budowane. Obecnie wysokość budynków 

dopuszczalna jest do 20 m, po zmianie wynosiłaby 28 m. Koszt dokumentacji będzie wynosił 

szacunkowo 20 tys. 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na 

fragmentach sołectw Kozietuły Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że te stawki będą obejmować gminę Mogielnica. Czyli stawka 

za paliwo przez cały rok będzie stała. Stawki te są potrzebne do rozliczania umów, jakie są 

sporządzane pomiędzy osobą prywatną a gminą w celu wyliczania kosztów dowozów dzieci 

niepełnosprawnych do szkół. 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko 

Kierownika SP ZOZ w Mogielnicy. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że obligatoryjnie musimy rozpisać konkurs na to stanowisko. 

Podczas posiedzenia komisji oświaty odbyła się dyskusja w sprawie składu komisji, która jest 

przedstawiona w w/w uchwale. 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej na 

stanowisko Kierownika SP ZOZ w Mogielnicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

 

Głos zabrał radny Edward Kieszek przekazując uwagę mieszkańców, aby podnieść, jakość 

dźwięku na posiedzeniach rady. 

Głos zabrał Przewodniczący rady, który wytłumaczył, w jaki sposób można poprawić jakość 

dźwięku, który jest w dużej mierze zależny od mówcy, oraz przekazał informacje, że są już 

do odbioru PIT-y za 2019 rok. 

 

Głos zabrał Burmistrz informując o stopniu postępu remontu drogi we wsi Dobiecin na 

odcinku od Huty Błędowskiej do przed skrętem na Kolonię Popowice. Wysokość dotacji jaką 

może dostać Starostwo na tę drogę może wynosić ok. 70 % całkowitych kosztów. Pozostałą 

część prawdopodobnie będzie dofinansowywała w połowie gmina Mogielnica. 

 

Głos zabrał radny Jerzy Marczak pytając o pobocze we wsi Kozietuły. Czy jest już jakaś 

odpowiedź ze Starostwa. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, w której powiedział, że żadne pismo jeszcze nie wpłynęło na 

temat tego pobocza. 

Przewodniczący rady podkreślał ze radny może sam wyjść z inicjatywą i przeprowadzać 

rozmowy ze Starostą lub inną osobą odpowiedzialną za dane decyzje odnośnie kwestii 

mieszkańców. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz, aby podziękować sołtysom i przewodniczącym komitetów 

osiedlowych za współpracę w roznoszeniu korespondencji w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych. Jest również dalsza prośba o pomoc w rozniesieniu w zakopertowanych listach 

informacji w sprawie wysokości zapłaty za odbieranie tych odpadów. 

Głos zabrał Wice – Przewodniczący rady Włodzimierz Wasiak mówiąc o problemie jaki 

występuje na skrzyżowaniu Brzostowca z drogą nr, 728 na której zatrzymuje się woda. 

Tworzą się duże kałuże, które stwarzają niebezpieczeństwo na drodze. Prosił, aby zająć się tą 

sprawą dla bezpieczeństwa korzystających z tej drogi. 



Głos zabrał Jerzy Marczak pytając się o kanalizację w Kozietułach. Kiedy zaczną się jakieś 

prace. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, który powiedział, że pozwolenie na budowę jest ważne 3 lata, 

zatem jeszcze mamy sporo czasu. Kiedy będziemy mieć odpowiednią ilość środków na 

budowę tej kanalizacji zaczną być wykonywane odpowiednie prace. Dodał również, że ten 

odcinek, na którym powstała kanalizacja nie spełnia wymogów do jakiejkolwiek dotacji. 

Zatem musimy czekać na jakieś inne środki finansowe. Burmistrz zaznaczył również ,że 

niedługo Gmina będzie musiała się zmierzyć ze zwiększonymi kosztami prądu. 

Głos zabrał radny Edward Kieszek, prosząc aby mógł ktoś przedstawić na czym zakończyła 

się rozmowa i jak wygląda sytuacja Szkoły w Brzostowcu. Dodatkowo czy w związku z 

zamknięciem tej szkoły zwiększą się oszczędności dla Gminy. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który omówił jak przebiegło spotkanie. Szkoła zostanie 

zamknięta ze względu na małą ilość uczniów w szkole. Dyrekcja szkoły przyszła z wnioskiem 

o zatrudnienie zasłużonych nauczycieli w innych szkołach. Nikt nie zastanawiał się na temat 

oszczędności w tej kwestii.  

Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, że rada gminy nie likwiduje szkoły. Ona sama się 

zamyka ze względu na niespełnianie zadań statutowych.  

 

13. Sprawy mieszkańców. 

 

 

Głos zabrała sołtys wsi Główczyn pani Beata Dąbrowska z prośbą postawienie znaku lub 

znaku zwalniającego przy skręcie z drogi z Główczyna do Miechowic. Następnie zapytała o 

most we wsi Główczyn Towarzystwo. Przez to, że ten most jest zamknięty ciężarówki jeżdżą 

po drogach gminnych, które już teraz są w bardzo złym stanie. 

Odpowiedzi udzielił pan Burmistrz mówiąc, że najlepszym rozwiązaniem byłoby postawienie 

znaku z napisem „ Stop”. Sprawa mostu została zgłoszona Starostwu, lecz i tam jest problem 

ze środkami finansowymi, które można by było przeznaczyć na takie zadanie.  

Głos zabrała Przewodnicząca komitetu osiedlowego pani Emilia Kępka nakreślając problem 

nadmiernej prędkości na odcinku Izabelin – Kaplin. Zaproponowała postawienie znaku 

informacyjnego „ Teren Zabudowany” 

 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie obrad XXIV Sesji Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. 

 

Protokółowała      Sekretarz obrad       Przewodniczący rady 

 

Natalia Wasiak      Małek Wiesław         Grzegorz Michalski 



 

 

 


